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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 22 marca 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

7. Projektant, 

8. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 22 marca 2021 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty przy 11 głosach za. 

Porządek obrad został przyjęty przy 9 głosach za, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-

Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 11 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie  

wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miasto Świnoujście w 2021 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska.   

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się.  

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście w rejonie kompleksu 

wojskowego. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został przez Naczelnika Wydziału Urbanistyki  

i Architektury oraz Projektanta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego - Ośrodek Sportu i Rekreacji „Wyspiarz”  

w Świnoujściu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Zapoznanie się ze sprawozdaniami: 

a/ z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej za rok 2020. 

b/ z oceny stanu sanitarnego Miasta Świnoujście za rok 2020 

 

Sprawozdania zostały przedstawione członkom Komisji. 

Dyskusja. 

Sprawozdania zostały przyjęte przez członków Komisji. 

 

Ad. pkt 7 – Informacja Prezydenta Miasta na temat zaawansowania rozmów dotyczących 

dojazdu ulicą Ku Morzu do Latarni Morskiej oraz terenów wokół Latarni. 

 

Informację przedstawił Prezydenta Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Góreczny poruszył temat inwestycji przy ul. Uzdrowiskowej. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska udzieliła odpowiedzi radnemu Wiesławowi 

Górecznemu. 

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Budżetu  

z zapytaniem w sprawie informacji o przyszłości terenu po Morskiej Stoczni Remontowej 

„Gryfia”. 

Dyskusja dotycząca terenów po Morskiej Stoczni Remontowej „Gryfia”, głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki, 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska, 

Radna Joanna Agatowska, 

Prezydenta Miasta Janusz Żmurkiewicz,  

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska przedstawiła informacje z ostatniego 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI dotyczące planowanej zmiany statutu 

Związku. 

Dyskusja dotycząca Celowego Związku Gmin R-XXI, głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki, 

Radny Jan Borowski, 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska, 

Radny Wiesław Góreczny, 

Radny Ryszard Teterycz, 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek, 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska, 

Radny Stanisław Bartkowiak. 
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Ad. pkt 9 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 22 marca 2021 roku o godz. 1755. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


